



宁波铭瑜科技有限公司
Ningbo Mingyu Technology Co., LTD



ALUMINUM FORGING / PRECISION MACHINING / ASSEMBLY PARTS



宁波铭瑜科技有限公司
NINGBO MINGYU TECH.CO., LTD

ADD: Mingshan Village, Jiangkou Street, Fenghua,
Ningbo City, 315500 Zhejiang

浙江省宁波市奉化江口街道茗山后村

Tel: 0086-13968357180

E-mail: yyjxsales01@163.com

Whatsapp: 86-13968357180

Website: www.alumforge.com



Company Profile

公司简介

宁波铭瑜科技有限公司位于铸造之乡-浙江宁波,地理位置优越,交通便利。

我们致力于铝合金产品锻打加工,以及精密小件的加工。有着20余年的生产经验。我们有着自己的研发团队,从产品设计,研发,到生产一条龙服务。公司目前有6条铝合金锻打生产线,设备有2000T、1000T、630T和400T若干,还有配套的20余台加工中心。以及精密加工的自动车床20余台,超声波清洗机若干。我们有完整的科学的质量管理系统,通过IATF16949-2016认证,ISO9001等。

我们致力于改善生产工艺,为客户提供产品解决方案。在生产的同时,我们优化生产方案,以极低的成本,超高的质量要求,提供更具有竞争力的产品。

我们诚信精进和实干的精神,赢得了国内外客户的一致认同和好评。

Ningbo Mingyu Tech. Co., Ltd. is located in casting hometown Ningbo city, Zhejiang.

We specializes in aluminum forging and precision machining, with over 20 years of forging experience. Our team start from open mould, product design and development to production. Currently, the company have six aluminum forging lines, including 2000T, 1000T, 630T, and 400T presses, as well as over 20 CNC machinines and 20 precision automatic lathes with multiple ultrasonic cleaning machines to ensure product quality. We always believe in scientific managements system, so we get the IATF16949-2016 and ISO9001.

"Integrity, Excellence, Diligence." we win a good reputation at home and abroad! Welcome to visit our factory.



自动生产线 Automatic production line



产品展示 Product display

